
més endevant en el camí de fer d'aquesta carrera un element -

veritablement eficient, indispensable en la vida cultural i eco

nòmica del país, i una sortida digna, vocacionalment i creraatís

ticament, per a totes les bibliotecàries.

Tot això i molt més, aconseguirem si treballem formant bloc, en

un front unit que tingui prou força per a superar les proves que

se'ns oposin.

1 ^ia ^1 d'octubre se celebrà a la

ala del Col·legi d'Enginyers una -

assemblea general extraordinària, —

en la qual es tractaren dos punts:

- el programa d'activitats per a aquest curs i

- la integració de l'Escola a la Universitat.

Referent al primer punt informaren les vocals de la Borsa de Tr£

ball, de Premsa i Propaganda i de Cultura.



- La Yocalla de la Borsa de Treball demanà a les associades que

col·laboressin informant de qualsevol feina que se sàpigues, ax_

xí com de canvis de treball, etc., que poguessin interessar la

Vocalia. També es demanà que s'anessin retornant els fulls que

s'enviaren a les associades, ja que ademes de facilitar el bon

funcionament de la Borsa (que està organitzada com la del Col.

legi d'Enginyers) permetrà, amb aquestes dades, de confeccionar

un anuari de les associades. Trobareu més informació en l'apar-

tat corresponent.

- La Vocalia de Premsa i Propaganda sol·licità de les associa-

des col·laboració per a la redacció del Butlletí, col·laboració

que es pot traduir en la confecció d'articles sobre temes refe-

rents a la professió, suggeriments, etc..

- La Vocalia d'Activitats Culturals proposà una sèrie de confe

rencies o seminaris sobre diversos temes, que trobareu detallats

en l'apartat corresponent.



El segon punt que es tractà fou la integració de l'Escola a la

Universitat. S'informà dels passos fets per l'Associació i dels

aspectes que es coneixien sobre aquest tema.

El dia 1 de juliol, en l'acte de creació del primer institut pjo

litècnic (Escola del Treball), el senyor Mayor Zaragoza, sots-

secretari del Ministeri d'Educació i Ciència, prometé al senyor

Samaranch que la inscripció de l'E&cola a la Universitat seria

un fet abans de i'l d'octubre.

El 17 de setembre, la junta de l'Associació juntament amb una

representació de Les alumnes i del claustre de professors de

l'Escola, foren convocats pel senyor Font Altaba i el senyor MJD

reta (diputats). En aquesta reunió es comunicà que les gestions

fetes amb la finalitat d'adscriure l'Escola a la Universitat de

Barcelona (amb la particularitat que seguís essent una escola

privada) havien arribat a un camí sense sortida, ja que el Mi-

nisteri no estava disposat a admetre cap escola d'aquest tipus.

L'única sortida possible era integrar l'Escola a la Universitat

de Barcelona, passant a ser, per tant, una escola estatal.



Vistos els pros i els contres d'aquesta opció, es cregué que era

l'única sortida possible per a l'Escola en aquests moments i es

redactaren uns punts bàsics per admetre un conveni amb aquesta

finalitat: continuar l'esperit fundacional de l'Escola, considje

ració de la situació del professorat, relació amb la Bibliote-

ca de Catalunya i amb les Biblioteques Populars i convalidado

senzilla per a les ja titulades.

Finalment, es procedí a una votació, en la qual la junta de

l'Associació participà amb dos vots. El resultat fou:

l6 vots positius,

2 vots negatius i

3 abstencions.

El conveni entre la Diputació provincial i la Universitat es re-

dactà. Dos membres de la junta de l'Associació van ésser cridats



per la Diputació el 2k de setembre per a llegir-los el conveni.

No s'hi trobà cap problema. El conveni fou signat pel president

de la Diputació i pel rector de la Universitat de Barcelona.

Des d'aleshores la proposta d' int egxació cíe 1 'fcscola ha passat

per dues juntes de rectors sense ésser aprovada la primera ve-

gada a causa d'un defecte de forma i la segona per oposició del

rector de la Universitat Autònoma de Madrid, membre del Cos -

d'Arxivers i Bibliotecaris.

L'Assemblea demanà a la junta que anés a veure el doctor Esta

pé a fi de comunicar-li l'adhesió de les associades a aquesta

proposta. També es quedà en demanar a ANABÁ que sostingués la

integració de l'Escola.

El darrer punt que es tractà fou una proposta de protesta feta

pel senyor Coll i Alentorn, professor de l'Escola, perquè en

la redacció del conveni entre la Diputació i la Universitat no



s'havia consultat degudament la comissió i perquè, segons ell,

alguns punts no quedaven prou clars en el conveni.

L'Assemblea, malgrat reconèixer l'existència d'algun punt no -

prou clar en el conveni, cregué que en les coses fonamentals se

cenyia a el que es va dir en la reunió del 17 de setembre i que

en tot cas aquests aspectes s'beurien de mirar d'aclarir en el

moment en què es redactés el Reglament de l'Escola. Es veié la

necessitat que l'Escola s'integri a la Universitat el més aviat

possible i es decidí per votació, no signar la protesta, per -

considerar—la inoportuna en aquest moment en què convé una uní.

tat entre totes les bibliotecàries, per tal d'aconseguir el que

s'ha desitjat durant tant temps: el reconeixement oficial del

títol de bibliotecària.

Des de fa un temps, ja sigui entre

nosaltires les bibliotecàries de -

l'Escola de Bibliotecàries de la

Diputació de Barcelona, ja sigui per mitjà de la premsa, es par

la molt del reconeixement oficial del nostre títol.
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